
Geachte aanwezigen, 

Zoals u zojuist/vanavond hee7 gehoord uit de woorden van de voorzi9er, generaal Van der Louw 
bestond er een verschil van mening binnen het bestuur dat betrekking had op de nog in te voeren 
regeling Grensoverschrijdend Gedrag MRV. 

Ik wil benadrukken dat dit verschil van mening niet ging over de vraag of er een regeling over GOG 
moet komen. Daar was het gehele bestuur het over eens. 

Het voorstel dat de voorzi9er aanvankelijk deed, namelijk om aan te sluiten bij de regelingen van 
Defensie, was op zich een makkelijke manier om (zonder dat je zelf allerlei zaken moet gaan regelen), 
meteen een regeling en een meldpunt enz. te hebben. Binnen het bestuur bestonden echter twijfels 
over de vraag of Defensie zou instemmen met deze aansluiKng bij Defensie. Uit navraag bij Defensie 
bleek ook inderdaad dat Defensie niet wilde meegaan in die construcKe. Dat had vooral te maken 
met het feit dat bijna alle acKviteiten die vanuit de MRV worden ontplooid, worden gezien als prive 
acKviteiten, in elk geval niet als dienstwerkzaamheden, ook niet als ze in uniform worden.  

Omdat er nog steeds een noodzaak werd gevoeld om een Regeling GOG in te voeren, hee7 een van 
de bestuursleden onderzoek gedaan naar de regeling zoals deze geldt voor andere sportorganisaKes.  
De concept regeling staat op de agenda en daar komen we straks inhoudelijk nog uitgebreid op terug. 

Eigenlijk ging het meningsverschil tussen de voorzi9er en de rest van het bestuur over de vraag of we 
de invoering van de regeling GOG nu wel of niet moesten koppelen aan gebeurtenissen uit het 
verleden.  

Het bestuur was (en is nog steeds) van mening dat de regeling GOG er moet komen omdat we als 
bestuur vinden dat GOG niet thuishoort binnen de MRV. Dat de MRV een veilige sportomgeving moet 
zijn voor alle personen die volgens de statuten lid mogen zijn van de MRV. 

 

Uitgesproken Kjdens de rondvraag: 

Beste Hans, 

Helaas hebben we als bestuur moeten constateren dat er een onoverbrugbaar verschil van mening is 
tussen jou als voorzi9er en de rest van het bestuur. Voor jou was dit zo belangrijk dat je vond dat je je 
taken als voorzi9er moest neerleggen. 

Persoonlijk betreur ik dat zeer. Wij, het bestuur, zijn over de afgelopen 4 jaar onder de indruk geraakt 
van jouw inspanningen voor de Militaire Ruitersportvereniging en de Militaire Ruitersport. Jij was 
conKnu bezig voor de MRV o.a. door het bijwonen van hippische evenementen, wedstrijden. Ook 
onderhield je steeds contacten met voor de MRV belangrijke stakeholders bij bijv. de KNHS en 
jumping Amsterdam.  

Steeds was je op zoek naar manieren om de militaire ruiterport vooruit te bewegen, om zaken voor 
ruiters te regelen waardoor ze hun sport beter kunnen beoefenen. 

Voorbeelden van zaken er Kjdens jouw voorzi9erschap zijn gekomen zijn de MRV evenKnghindernis 
en het evenKngtenue. Maar ook het jubileum met het fantasKsche gala en de jubileumrit zijn 
voorbeelden van MRV-acKviteiten die er gekomen zijn zonder jouw voorzi9erschap.  

Dat was kenmerkend voor jou optreden als voorzi9er gedurende de laatste jaren. 


